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A Magyar Motorsport Szövetség 3. Elnökségi ülésén jelen voltak: 
 
Pusztai Csaba   Gazdasági alelnök 
Csiba Péter   Sportszakmai alelnök 
Daragó István  Elnökségi tag 
Kökényesi György  Elnökségi tag/Supermoto szakág vezetı 
Sasvári Sándor  Elnökségi tag/Enduro szakág vezetı 
Dr. Szőcs Viktor  Elnökségi tag 
Tóth István   Tiszteletbeli elnök 
 
Meghívottak: 
Bulcsu Rezsı   Gyorsasági szakág vezetı 
Déczi Ferenc   Motocross szakág vezetı 
Vágó Tibor   Sportbírói kollégium szakági összekötı 
Sutus-Juhász Tímea   fıtitkár 
Dr. Némethi Zsolt  MAMS jogi képviselı 
 
Wodicskáné Tállyai Beatrix Egyesületi elnök 
Wodicska Zoltán 
Rácz Géza 
Madaj Éva 
 
Pusztai Csaba levezetı elnök köszöntötte a megjelenteket. Felkérte a fıtitkárt az 
emlékeztetı elkészítésére és Csiba Pétert illetve Dr. Szőcs Viktort a hitelesítésre. 
 

3-2007-1. elnökségi határozat – egyhangú igen 
Az elnökség egyhangúan megszavazta, hogy az elnökségi emlékeztetıt Sutus-

Juhász Tímea fıtitkár vezesse, valamint Csiba Péter és Dr. Szőcs Viktor 
hitelesítsék. 

 
Tervezett napirendi pontok: 
 

1. Elızı ülés határozatainak áttekintése  
2. Elızı SZT ülés határozatainak ismertetése  
3. SZT elıterjesztések elnökség felé – eredményekkel kapcsolatos észrevételek (old 

timer szakágvezetı felelıssége), sportkód módosítási javaslatok, sportbírói 
képzési díjak 2008. évi felülvizsgálata, kötelezı sportbírói/sportfelügyelıi 
biztosítás  

4. Sportszakmai Fellebbviteli ügyek – Sike Tamás levele, illetve a Szatmári-Magosi 
másodfokú eljárása  

5. Tagfelvétel/tagtörlés  
6. Felügyelı Bizottság elnökének lemondása  
7. Rendkívüli közgyőlés összehívása és az éves rendes közgyőlés új idıpontjának 

meghatározása  
8. Mandátumvizsgáló Bizottság kijelölése  
9. Jelölı Bizottság kijelölése  
10. 100 éves évforduló protokoll rendezvényei – javaslattétel  
11. egyebek  

 
A napirendi pontokkal kapcsolatban szavazásra kéri fel az elnökséget, ha azzal 
egyetértenek. 
 

3-2007-2. elnökségi határozat – egyhangú igen 
Az elnökség egyhangúan megszavazta, hogy az elnökségi ülés napirendi pontjai 

a meghívóban kiküldöttek. 
 



Magyar Motorsport Szövetség  2007.március 07. 17.30 
3. Elnökségi ülés emlékeztetı 
--------------------------------------------------------------------------------------------------- 

2/7. oldal 

 
 
 
1. napirendi pont:  
 
Az elızı ülés határozatainak áttekintését Sutus-Juhász Tímea fıtitkár összegezte. A salak 
szakág Fellebbviteli ügyében nem sikerült még a jelen rendkívüli elnökségi ülésre 
határozati javaslatot elıterjesztenie az ad hoc Sportszakmai Fellebbviteli Elıkészítı 
Bizottságnak. Ezért azt ezen az elnökségi ülésen tőzték napirendre. 
 
Levezetı elnök felkérte az elnökség tagjait, hogy az áttekintésrıl határozzanak. 
 

3-2007-3. elnökségi határozat – egyhangú igen 
Az elnökség egyhangúan megszavazta, hogy az elızı ülés határozatainak 

áttekintésérıl a beszámolót elfogadja. 
 
 
 
2. napirendi pont 
 
Csiba Péter összefoglalja az elızı ülés határozatait.  
A versenynaptárat a triál szakág vezetıje leadta, az old timer szakág vezetıjétıl még 
nem érkezett meg, ennek megfelelıen a szakág vezetıjét felszólítják, hogy azt adja le. 
 
A MAMS 2004-ben volt 100 éves és ennek megfelelıen kell az NS-t tájékoztatni, hogy 
nem 2007-ben vagyunk 100 évesek. 
 
 
Levezetı elnök szavazatra kéri fel az elnökség tagjait. 
 

3-2007-4. elnökségi határozat – egyhangú igen 
Az elnökség egyhangúan megszavazta, hogy az SZT elızı ülés határozatainak 

áttekintésérıl a beszámolót elfogadja. 
 
3. napirendi pont 
 
Az SZT a sportkód módosításait terjeszti az elnökség elé, hogy határozzon róla: 

a) 1 nap 2 versenyt is lehessen rendezni gyorsasági utánpótlás kategóriában 
b) Meghívásos versenyre is delegáljon a MAMS zsőri elnököt 
c) Versenyorvos jelenléte szükséges a versenyen 

 
 

3-2007-5. elnökségi határozat – egyhangú igen 
Az elnökség egyhangúan megszavazta, hogy az SZT által elıterjesztett Sportkód 

módosítási javaslatot elfogadja és azt életbe lépteti. 
 
 
Az eredményekkel kapcsolatban felmerült fegyelmi vétség gyanújával kapcsolatban az 
SZT az elnökség elé terjeszti, hogy azt vizsgálják ki. 
 
Levezetı elnök – Van-e konkrét elıterjesztés? 
 
Daragó István elmondja, hogy észrevétel volt, hogy az eredményt nem jól állapították 
meg. Javasolja, hogy hívják fel az elnök figyelmét a felmerült gyanúra és ı döntsön róla, 
hogy indítványozza a fegyelmi eljárást. 
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3-2007-6. elnökségi határozat – egyhangú igen 
Az elnökség egyhangúan megszavazta, hogy felhívja az elnök úr figyelmét, hogy 
felmerült a fegyelmi vétség gyanúja Tarapcsák Péter szakágvezetı esetében a 

2006. évi eredményekkel kapcsolatban. 
 
 
A sportbírói képzés eddigi tapasztalatai azt mutatják, hogy a kommunikációs probléma 
lépett fel. A biztosítási üggyel kapcsoltban sem kaptak tájékoztatást elmondásuk szerint, 
hogy mire is vonatkozik ez a biztosítás, amely jelenleg a licenc díjában belekerült. 
Szerették volna, ha az elnökség részérıl valaki megjelenik egy oktatáson. Ezt Csiba Péter 
sportszakmai alelnök vállalta. 
 
Levezetı elnök kérte, hogy a biztosítással kapcsolatban a holnapra kerüljön fel a 
biztosítóval kötött szerzıdés, amely tartalmazza, hogy mire vonatkozik ez a biztosítás, 
illetıleg kérte Vágó Tibort is, hogy a sportbírók fórumain is publikálják, hogy 
megoldódjon a gyorsasági területen felmerült gond és legyen elegendı sportbíró a 
Hungaroringen is. 
 
 
4. napirendi pont 
 
Sike Tamás által küldött levéllel kapcsolatban Daragó Istvánnak az a véleménye, hogy 
egy jogerıre emelkedett határozat és határidın túl érkezett a levél, ami nem tekintendı 
fellebbezésnek. 
 
Dr. Némethi Zsolt megállapítja, hogy helyesen járt el, mivel nem szabad kockázati 
tényezıt hagyni, a levél határidın belül érkezett. Alapelv, hogy az iratokat a tartalmuk 
szerint kell elbírálni. A FB elnöke is jogosan küldte azt az elnökségnek tovább a januári 
ülésre és akkor kellett volna ebben lépni. Most csak egy levelet küldtek neki, hogy ha 
fellebbezést akar, akkor annak eljárás díját fizesse meg és nyilatkozzon errıl írásban. 
Addig nem lépnek az ügyben, ameddig az eljárás díját nem fizetik meg. 
 
Bulcsu Rezsı a Szatmári-Magosi ügyben be lett fizetve az eljárás díja? 
 
Hivatalból történt fellebbezés a szakág részérıl. Ezt a MAMS belül leköltségeli. 
 
Dr. Szőcs Viktor - Szatmári-Magosi másodfokú ügyben a bizottság határozati javaslatot 
terjeszt az elnökség elé: mivel fegyelmi vétség történt a felfüggesztésük jogos volt a 
kötelezı versenyen történt távolmaradásuk miatt. A versenyzıket 1 évre javasolják 
eltiltani, amit 2 év próbaidıre felfüggesztenek. A felfüggesztés a hazai versenyek 
esetében a határozat kézhezvételétıl érvényes, míg külföldi versenyek estében ez 
2007.07.01.-tıl érvényes. A részletes indoklást és határozati elıkészítést megküldi a 
titkárságra. 
 
Levezetı elnök szavazásra kéri fel az elnökséget. 
 

3-2007-7. elnökségi határozat – egyhangú igen 
Az elnökség egyhangúan megszavazta, hogy a Szatmári- Magosi másodfokú 
fellebbviteli ügyben a bizottság által elıterjesztett határozati javaslatot 
elfogadja és ennek értelmében A versenyzıket 1 évre eltiltja, amit 2 év 

próbaidıre felfüggeszt. A felfüggesztés a hazai versenyek esetében a határozat 
kézhezvételétıl érvényes, míg külföldi versenyek estében ez 2007.07.01.-tıl 

érvényes. 
 
5. napirendi pont 
 
Tagfelvételek esetében a hiánypótlási felszólításokat megküldték a tagjelölteknek. Ezek 
alapján 4 tagfelvételi anyag hiánytalan.  
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Madaj Éva a Dragon Line – Sárkány vonal egyesület fıtitkára sérelmezi, hogy az 
anyagukat hiányosnak minısítette a jogi képviselı. 
 
Dr. Némethi Zsolt tájékoztatja a tagjelölt egyesület képviselıjét, hogy a beadott 
anyagban a végzés még nem jogerıs. Ennek megfelelıen nem vehetik fel a tagok közé, 
mivel a rendelkezésre álló idı alatt fellebbezhetnek ezen végzés ellen. 
 
Dr. Némethi Zsolt kéri az elnökséget, hogy az általa elkészített tagfelvételi nyomtatványt 
fogadja el és ezen nyomtatvány alkalmazásával egyértelmő lesz minden tagjelölt részére, 
hogy mit kell benyújtani és milyen formában. 
 
Levezetı elnök szavazásra kéri fel az elnökséget a tagfelvételek esetében 
tagjelöltenként. 
 

3-2007-8. elnökségi határozat – egyhangú igen 
Az elnökség egyhangúan megszavazta, hogy a MAMS tagságába felvételt nyert a 

Tápiómenti SE. 
 
 

3-2007-9. elnökségi határozat – egyhangú igen 
Az elnökség egyhangúan megszavazta, hogy a MAMS tagságába felvételt nyert a 

Factory Racing Kft. 
 

3-2007-10. elnökségi határozat – egyhangú igen 
Az elnökség egyhangúan megszavazta, hogy a MAMS tagságába felvételt nyert a 

E-Ring Kft. 
 

3-2007-11. elnökségi határozat – öt nem és 1 tartózkodás mellett 
Az elnökség megszavazta, hogy a MAMS tagságába a Sárkány Vonal egyesület 

nem nyert felvételt. 
 
 

3-2007-12. elnökségi határozat – egyhangú igen 
Az elnökség egyhangúan megszavazta, hogy a MAMS tagságába felvételt nyert a 

Budai Motor Club 
 

 
 

3-2007-13. elnökségi határozat – egyhangú igen 
Az elnökség egyhangúan megszavazta, hogy a MAMS tagfelvételi eljárásához a 

jogi képviselı által elkészített nyomtatványt elfogadja és ezt alkalmazza. 
 
A tagjelöltek hiánypótlási felszólítást kapnak és a következı elnökségi ülésen, ha 
megfelelnek a követelményeknek, akkor elıterjesztésre kerülhetnek. 
 
Tagtörlések esetében. 4 tagot törölnek a MAMS tagjai közül. 
 

3-2007-14. elnökségi határozat – egyhangú igen 
Az elnökség egyhangúan megszavazta, hogy a MAMS tagságából a Faster 

Racing Management Kft. törlésre került. 
 
 
 

3-2007-15. elnökségi határozat – egyhangú igen 
Az elnökség egyhangúan megszavazta, hogy a MAMS tagságából a Keceli MSE 

törlésre került. 
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3-2007-16. elnökségi határozat – egyhangú igen 
Az elnökség egyhangúan megszavazta, hogy a MAMS tagságából a Sziget MX SE 

törlésre került. 
 
 
 

3-2007-17. elnökségi határozat – egyhangú igen 
Az elnökség egyhangúan megszavazta, hogy a Sziget MX SE versenyzıi, akik 

pótdíjmentesen igazolhatnak át március 15-ig. 
 
 
 

3-2007-18. elnökségi határozat – egyhangú igen 
Az elnökség egyhangúan megszavazta, hogy a MAMS tagságából a Rózsadombi 

SE törlésre került. 
 

 
 

3-2007-19. elnökségi határozat – egyhangú igen 
Az elnökség egyhangúan megszavazta, hogy a MAMS tagok közül csak azok 

szavazhatnak a rendkívüli közgyőlésen, akik megfelelnek a tagsági feltételnek 
és igazolni tudják a tagdíj befizetést. 

 
 
6. napirendi pont 
 
Elnökség tudomásul vette Soóky László lemondását a FEB elnöki tisztségérıl. 
Ennek megfelelıen rendkívüli közgyőlést szükséges összehívni, mivel a közgyőlés elé 
nem terjeszthetı be a beszámoló, ameddig azt a FEB nem látta és nem készítette el a 
saját beszámolóját. 
 
19.11-kor Daragó István távozott az elnökség határozatképes maradt. 
 
7. napirendi pont 
 
Vissza kell vonni a rendes közgyőlést, amelyet március 21-re hívott össze a MAMS 
elnöksége. Erre az idıpontra összehívnak egy rendkívüli közgyőlést, amelynek 1 
napirendi pontja lesz a FEB elnök választása. Ezután van lehetıség a rendes közgyőlés 
összehívására. 
 

3-2007-20. elnökségi határozat – egyhangú igen 
Az elnökség egyhangúan megszavazta, hogy a MAMS a 1-2007-15 elnökségi 

határozata alapján összehívott éves rendes közgyőlést visszavonja és helyette 
rendkívüli közgyőlést hív össze 1 napirendi ponttal (FEB elnök választás) 
2007.03.21. 17.00-tól és a határozatképtelenség esetén a megismételt 

közgyőlést 2007.03.21. 18.00-tól tartja meg. 
 
8. napirendi pont 
 
Mandátumvizsgáló Bizottság megválasztása 
 

3-2007-21. elnökségi határozat – egyhangú igen 
Az elnökség egyhangúan megszavazta, hogy a MAMS rendkívüli közgyőlésén a 

Mandátumvizsgáló Bizottság elnöke Dr. Szőcs Viktor és a 2 tag a MAMS 
titkárság 2 alkalmazottja. 
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9. napirendi pont 
 
Jelölı Bizottság megválasztása 
 

3-2007-22. elnökségi határozat – egyhangú igen 
Az elnökség egyhangúan megszavazta, hogy a MAMS rendkívüli közgyőlésén a 

Jelölı Bizottság elnöke Bulcsu Rezsı és tagok a szakágvezetık. 
 
 
A 7. napirendi ponthoz visszatérve a rendes közgyőlés idejének és napirendjének 
meghatározása az alábbiak szerint történt meg: 
 

3-2007-23. elnökségi határozat – egyhangú igen 
Az elnökség egyhangúan megszavazta, hogy a MAMS a 1-2007-15 elnökségi 
határozata alapján összehívott éves rendes közgyőlést visszavonta és azt 

2007.04.11-én 15.00-ra a korábbi napirendi pontokat kiegészítve az alapszabály 
módosítás napirendi ponttal hívja össze, és a határozatképtelenség esetén a 

megismételt közgyőlést 2007.04.11. 16.00-tól tartja meg. 
 
 

3-2007-24. elnökségi határozat – egyhangú igen 
Az elnökség egyhangúan megszavazta, hogy a MAMS rendes közgyőlésén a 
Mandátumvizsgáló Bizottság elnöke Dr. Szőcs Viktor és a 2 tag a MAMS 

titkárság 2 alkalmazottja. 
 
 
A közgyőlés elıtt szükséges még az alapszabály módosítási tervezet elfogadása, a 
beszámolók elfogadása, ehhez elnökségi ülést március 21-én a közgyőlés után tartják 
meg. 
 
 

3-2007-25. elnökségi határozat – egyhangú igen 
Az elnökség egyhangúan megszavazta, hogy a MAMS rendkívüli közgyőlése után 

március 21-én helyben megtartja következı elnökségi ülését. 
 

3-2007-26. elnökségi határozat – 4 igen és 1 nem (Sasvári Sándor) 
Az elnökség egyhangúan megszavazta, hogy a MAMS elnöksége a közgyőlésen a 

tagdíj 25.000 Ft-ra történı emelését terjeszti elı. 
 

 
A szakági felhasználásokat a jövı héten megkapja e-mailen minden szakág vezetıje. 
 
10. napirendi pont 
 
Mivel 2004-ben volt 100 éves a MAMS így ez a pont oka fogyottá vált. 
 
11. napirendi pont 
 
Wodicskáné Tállyai Beatrix a 2007. évi kiállítással kapcsolatban azonnali vizsgálatot 
követel az elnökségtıl, mert szerinte Tarapcsák Péter nem megfelelıen járt el. Továbbá 
hogyan használhatta a MAMS logóját egy nem MAMS tag? 
 
Levezetı elnök kéri, hogy távollétében ne vádaskodjanak és az írásos beszámolót várja 
az elnökség és a következı ülésen szóban is beszámol a lebonyolításról Tarapcsák Péter. 
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Csiba Péter megjegyezte, hogy az elnökség egyedül hagyta Tarapcsák Pétert, aki ennek 
ellenére koordinálta és a kiállítás teljes ideje alatt felügyelte a standot. Ebben hibázott az 
elnökség, hogy nem fordított nagyobb figyelmet és energiát erre a dologra. 
 
Bulcsu Rezsı szerint hasznos volt a kiállításon a részvétel. A MAMS stand színvonalas 
volt, amelyik szakág akart, az kiállíthatta a motorját. A logo használattal ı sem ért egyet. 
 
Levezetı elnök berekesztette az ülést. 
 
Emlékeztetıt készítette: 
 
 
Sutus-Juhász Tímea 
 
 
 
Hitelesítık: 
 
 
 
Csiba Péter    Dr. Szőcs Viktor 


